
 

 
 

Αθήνα, 12 Απριλίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Οικονομικών 

 

Θέμα: «Άλυτα παραμένουν τα προβλήματα των παραγωγών κρητικής 

σουλτανίνας» 

 

Με Κοινή Υπουργική Απόφαση των Υπουργών Αγροτικής Ανάπτυξης Γ. 

Γεωργαντά και του Αναπληρωτή Υπουργού Οικονομικών Θ. Σκυλακάκη, με στόχο την 

αναπλήρωση εισοδήματος που υπέστησαν οι παραγωγοί λόγω υγειονομικής κρίσης, 

επιδοτούνται με 4,7 εκατομμύρια ευρώ, 5.909 παραγωγοί μαύρης κορινθιακής 

σταφίδας. Η απόφαση αφορά παραγωγούς που βρίσκονται στο καθεστώς των 

συνδεδεμένων ενισχύσεων και καλλιεργούν 85.823 στρέμματα κορινθιακής σταφίδας. 

Το ποσό που εγκρίθηκε θα δοθεί μέσω de minimis. 

Και αν για τους παραγωγούς της Κορινθιακής σταφίδας βρέθηκε μια κάποια 

λύση και στηρίχθηκαν, οι παραγωγοί κρητικής σουλτανίνας είναι σε αδιέξοδο, καθώς 

παρά τις επανειλημμένες εκκλήσεις για ενίσχυση των παραγωγών και τις 

κοινοβουλευτικές μας παρεμβάσεις σχετικά με το μείζον αυτό πρόβλημα, το αρμόδιο 

Υπουργείο κωφεύει, καθώς παραμένει το πρόβλημα των αδιάθετων τόνων προϊόντος, 

οι οποίοι λιμνάζουν  στις εγκαταστάσεις των μεταποιητών και στις αποθήκες των 

παραγωγών. 

Οι οργανώσεις Κρήτης και οι παραγωγοί πολλάκις πρότειναν την απόσυρση 

του προϊόντος και την ενίσχυση των παραγωγών, στο πλαίσιο του μέτρου de minimis, 

είτε μέσω των οργανώσεων, είτε απευθείας στους ίδιους, βάσει των τιμολογίων που 
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έχει ο καθένας εκδώσει, ώστε να καλυφθεί η απώλεια εισοδήματος των 

σταφιδοπαραγωγών για το 2021. 

Επειδή, οι παραγωγοί πρέπει να στηριχθούν, καθώς υπέστησαν μεγάλη 

απώλεια εισοδήματος κατά το 2021 και τη συγκεκριμένη στιγμή βάλλονται λόγω 

ακρίβειας 

Επειδή, το θέμα της αδιάθετης σταφίδας στην Κρήτη ταλανίζει εδώ και πολύ 

καιρό τους παραγωγούς και είναι σε γνώση του Υπουργείου 

 Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί 

1. Προτίθενται να ενισχύσουν και με ποιο τρόπο τους σταφιδοπαραγωγούς 

κρητικής σουλτανίνας; 

2. Για ποιο λόγο οι αποφάσεις για οικονομική ενίσχυση των 

σταφιδοπαραγωγών αφορούν μόνο στην κορινθιακή σταφίδα και όχι και 

στην κρητική σουλτανίνα; 

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη ( Νίνα) 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 



Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία - Ελίζα (Μαριλίζα) 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος (Αλέκος) 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φίλης Νικόλαος 

 




